
Protokół nr 6 /2020

z posiedzenia wspólnej Komisji Spraw Społecznych, Komisji Gospodarki

Miejskiej, Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

w dniu 17. 12. 2020 r.

zdalny tryb obradowania

(czas trwania godz. : 12 : 00- 16:30 )

Na posiedzeniu obecnych było 10 członków Komisji Spraw Społecznych, 7 członków

Komisji Gospodarki Miejskiej, 6 członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy

obecności radnych  są zawarte w dokumencie „ZAKRES PRAC KOMISJI WSPÓLNEJ

RADY MIASTA PIŁY w dniu 2020-12-17 ”.

Lucjan Szutkowski, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta   powitał

radnych oraz zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady komisji.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe

2. Informacja  Przewodniczącej  Rady Miasta  Piły  o podejmowanych działaniach

pomiędzy XXXIII a XXXVI sesją Rady Miasta Piły- druk nr 492

3. Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 listopada 2020 r. do

8 grudnia 2020 r. - druk nr 493

4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2021 – 2031- druk nr 488

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwały

budżetowej na 2021 rok - druk nr 489

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie szczegółowych

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminów spłat lub rozkładania na

raty  płatności  należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,

przypadających Miastu Piła lub jego jednostkom organizacyjnym - druk nr  508
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7. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2020-2031. - druk nr 509

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały

budżetowej na 2020 rok. - druk nr 510

9. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły   w  sprawie  uchwalenia

wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i

urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021 - 2023 - druk nr 502

10. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wskazania

przedstawiciela  Gminy Piła  w Radzie  Muzeum Okręgowego  im.  Stanisława

Staszica w Pile - druk nr 501

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie wyrażenia woli

udzielenia  pomocy  rzeczowej  przez  Gminę  Piła  na  rzecz  Samorządu

Województwa Wielkopolskiego w 2021 roku - druk nr 499

12. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły   w  sprawie  uchwalenia

Gminnego  Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

w Pile na  rok 2021 - druk nr 498

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły

w rejonie ulic Kwiatowej i 14 Lutego - druk nr 500

14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady

Miasta Piły na 2021 rok. - druk nr 495

15. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  zatwierdzenia

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2021 rok. - druk nr 497

16. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta

Piły za 2020 rok. - druk nr 496

17. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przekazania

wniosku według właściwości  - druk nr 507

18. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia

petycji  dotyczącej wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości za IV

kwartał 2020 - druk nr 503

19. Sprawozdania z działalności pracy stałych komisji Rady Miasta Piły

KGM - druk nr 505, KSS - druk nr 506

20. Przedłożenie planów pracy stałych komisji Rady Miasta Piły

21. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 494
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22. Wolne głosy, wnioski i informacje

23. Zamknięcie obrad

Ad. 1

Sprawy regulaminowe - przyjęcie porządku obrad

Proponowany porządek obrad został przyjęty przez komisję bez uwag.

Radni nie zadawali pytań

Ad.2

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy

XXXIII a XXXVI sesją Rady Miasta Piły.

Informacja zostanie przedstawiona na sesji Rady Miasta w dniu 22  grudnia 2020 roku.

Ad. 3

Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z

wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 listopada 2020 r. do   8 grudnia 2020 r. 

Radny Tomasz Słoboda zadał pytania odnośnie punktów:

pkt 1 Prezydent wziął udział w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego Pilski Region

Gospodarki Odpadami Komunalnymi

pkt  19  Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości

lokalowych przeznaczonych do sprzedaży w drodze bezprzetargowej wraz z udziałami

w nieruchomości wspólnej (dot. 10 lokali mieszkalnych – sprzedaż na rzecz najemców).

pkt  21  Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości

położonej  w  Pile  przy  ul.  Polnej  przeznaczonej  do  wynajęcia  w  drodze  przetargu

ustnego nieograniczonego.

pkt  34  Prezydent  spotkał  się  z  Panią  Pauliną  Stochniałek,  członkiem  zarządu

Województwa Wielkopolskiego i prof. Julianem Malickim z Wielkopolskiego Centrum

Onkologii. Podczas spotkania rozmawiano o Wielkopolskim Centrum Onkologii. 

pkt  36   Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  i
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wyrażenia opinii przez Gminną Radę Działalności Pożytku Publicznego Miasta Piły w

przedmiocie  projektu  Uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zamiaru  likwidacji

Publicznego Przedszkola Nr 7 im. Pszczółki Mai ul. Witosa 22A, 64920 Piła - jaką

opinię wydała Rada Działalności Pożytku Publicznego Miasta Piły.

pkt  46  Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości

lokalowych przeznaczonych do sprzedaży w drodze bezprzetargowej wraz z udziałami

w  nieruchomościach  wspólnych  (dot.  12  lokali  mieszkalnych  –  sprzedaż  na  rzecz

najemców) - jakich lokali to dotyczy.

pkt 26  Prezydent pozytywnie odniósł się do wniosku w sprawie umorzenia zaległego

podatku od nieruchomości za okres od grudnia 2019 r. do listopada 2020 r. w kwocie

41.546,00 zł wraz z odsetkami w kwocie 1.210,00 zł. 

pkt 27  Prezydent wyraził zgodę na umorzenie zaległego podatku od nieruchomości za

okres od I raty 2019 r. do XI raty 2020 r. w kwocie 49.169,25 zł wraz z odsetkami za

zwłokę w wysokości 3.996,00 zł 

pkt 32 Prezydent wspólnie z dyrektorem Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji spotkał

się  z  Przemysławem  Wojcieszakiem  –  prezesem  Klubu  Piłkarskiego  Piła.  Radny

Tomasz  Słoboda  odniósł  się  do  tego  spotkania  i  wyraził  zadowolenie,  że  takie

inicjatywy są podejmowane.

pkt  51  Prezydent  wziął  udział  w  konferencji  Banku  Gospodarstwa  Krajowego

poświęconej inicjatywnie Jessica 2. 4 grudnia 2020 r. - przybliżenie informacji na temat

tego programu.

Radny Zbigniew Pyziak zadał pytanie odnośnie  punktów:

pkt  47  Prezydent  wyraził  zgodę  na  przedłużenie  terminu  zakończenia  zabudowy

nieruchomości do 15 listopada 2021 r. 

Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc odpowiedział na pytania.

 odnośnie  pkt  1.   było to  spotkanie,  na którym podjęto  kilka  uchwał,  w tym

między  innymi  o  udzielenie  pożyczki  dla   Związku  Międzygminnego  Pilski

Region  Gospodarki  Odpadami  Komunalnymi,  o  wysokości  kwot.  Podjęta

została również uchwała o rezygnacji ze stanowiska przewodniczącego Związku
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Pana Andrzeja Gawłowskiego, który osiągnął wiek emerytalny i zwrócił się z

wnioskiem o przejście na emeryturę. 

 pkt  19 wszystko to są mieszkania na rzecz dotychczasowych najemców

 pkt  21  dotyczy  nieruchomości  gminnej  niezabudowanej  na  składowanie

materiałów budowlanych na określony czas.

 pkt  34  spotkanie  dotyczyło  problemów   finansowych  z  jakimi  boryka  się

Wielkopolskim Centrum Onkologii.  Będzie  rozpatrywane,   w jakim zakresie

będzie możliwe w ogóle udzielenie pomocy w funkcjonowaniu tegoż obiektu.

 pkt  36  z  formalnego  punktu  widzenia  jest  to  likwidacja  przedszkola.  Koszt

naprawy  przedszkola  jest  bardzo  wysoki,  a  przeniesienie  do  Szkoły

Podstawowej Nr 2,  jako oddział przedszkolny, z całą pewnością poprawi jakość

funkcjonowania. Przede wszystkim dzieci będą miały dużo lepsze warunki.

 pkt  51  rozważana  jest  możliwości  zaciągnięcia  pożyczki  z  BGK,  ale  jest  to

kwestia  do końca nie  rozstrzygnięta.  Jeżeli  będzie taka  możliwości  wówczas

zostaną przekazane pełne informacje ze szczegółami.

 pkt 47 epidemia uniemożliwiła prowadzenie bardzo wielu postępowań, w tym

postępowań,  na których należało rozpocząć przynajmniej zabudowę. W wielu

przypadkach  ulegały  rozwiązaniu  dotychczas  podejmowane  działania  przez

inwestorów. W tym przypadku termin  zabudowy upływał  w listopadzie  tego

roku, dotyczy to rejonu ul. Magazynowej, o jeden rok został przedłużony termin

zagospodarowania.  Wnioskodawca  załączył  faktury  za  opracowanie  projektu

przyłączy  wodno-  kanalizacyjnej,  wykonanie  przyłączy  ,  badanie  podłoża

gruntowego, wizualizację, projekt zagospodarowania terenu , umowa Inspektora

Nadzoru  itd.  Z  formalnego  punktu  widzenia  ta  zabudowa  nie  została

zrealizowana , stąd zgoda Prezydenta na przedłużenie terminu.

 pkt 26 pkt 27  odpowiedzi udzieliła  Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

-  punkty  te  mówią  o  pozytywnym odniesieniu  się  do  wniosku  o  umorzenie

zaległych podatków. Pkt 26 odnosi się do Schroniska dla zwierząt “Miluszków”,

pkt  27  dotyczy  Stowarzyszenia,  które  działa  na  lotnisku  i  jest  to  Związek

Polskich Spadochroniarzy. Jego działalność nie przynosi żadnych zysków , ma

też  charakter  historyczny.  Po  przedstawieniu  argumentów,  stosownych

dokumentów,  bilansów,  informacji  finansowych,  Prezydent  wyraził  zgodę na

umorzenie tej kwoty wartości podatku.
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Ad. 4

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Piły na lata 2021 – 2031.

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Skarbnik Gminy Piła Ewelina
Ślugajska. 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony  na dodatkowych posiedzeniach komisji

KGM, KSS w dniu 8 grudnia 2020 roku i  KBiRM w dniu  10 grudnia 2020 roku. 

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :   ZA  (8),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMUJE SIĘ (1 ), BRAK GŁOSU ( 0), NIEOBECNY (0 )

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (4),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (3 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania  : ZA (4) PRZECIW (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (2 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w  sprawie uchwały budżetowej na

2021 rok.

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Skarbnik Gminy Piła Ewelina

Ślugajska. 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na dodatkowych posiedzeniach komisji

KGM, KSS w dniu 8 grudnia 2020 roku i KBiRM w dniu 10 grudnia 2020 roku.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (5),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMUJE SIĘ ( 4 ), BRAK GŁOSU (0 ), NIEOBECNY (1 )

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (4),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (3 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
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Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania  : ZA (4) PRZECIW (0 ),
WSTRZYMAŁO SIĘ ( 2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie szczegółowych zasad,

sposobu i trybu umarzania, odraczania terminów spłat lub rozkładania na raty płatności

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu Piła

lub jego jednostkom organizacyjnym.

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Skarbnik Gminy Piła Ewelina
Ślugajska. 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  stanowi  podstawę  do  udzielania  ulg  w  spłacie

zobowiązań  cywilnoprawnych.  Obowiązująca  obecnie  uchwała  Nr  L/655/14  Rady

Miasta Piły z dnia 26 sierpnia 2014  roku w sprawie szczegółowych zasad, sposobu

i  trybu umarzania,  odraczania  spłat  lub  rozkładania  na raty należności  pieniężnych

mających  charakter  cywilnoprawny  przypadający  Miastu  Piła  lub  jego  jednostkom

podległym, traci moc w dniu 1 stycznia 2021 roku. W celu zapewnienia możliwości

dalszego  udzielania  ulg,  koniecznym  jest  zatem   podjęcie  nowej  uchwały.

Przedstawiony projekt  nie  zmienia  zasad przyznawania  ulg,  zawiera jedynie  zmiany

o charakterze porządkującym.  

Radny Zbigniew Pyziak zadał pytanie, dlaczego w uchwale nie ma górnej granicy do

której można udzielać umorzeń podatków.

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska odpowiedziała, że uchwała  odnosi się  tylko

do należności o charakterze cywilnoprawnym, czyli do należności, które nie dotyczą

dzierżaw,  najmu.  Podatki  uregulowane  są  natomiast  odrębną  ustawą  w  ramach

ordynacji podatkowej obowiązujące w jednostkach samorządu terytorialnego.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (10),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMUJE SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (6),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (1 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

7



Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania  : ZA (6) PRZECIW (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad.7

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2020-2031. 

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Skarbnik Gminy Piła Ewelina
Ślugajska. 

Radni nie zadawali pytań

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (9),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMUJE SIĘ ( 1 ), BRAK GŁOSU ( 0), NIEOBECNY ( 0 )

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (5),  PRZECIW  (0  ),
WSTRZYMAŁO SIĘ ( 2 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja  Budżetu  i  Rozwoju Miasta   -  wyniki  głosowania  :  ZA (5)  PRZECIW (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (1 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 8

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały

budżetowej na 2020 rok. 

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Skarbnik Gminy Piła Ewelina

Ślugajska. 

Radna Maria Miler zadała pytanie odnośnie kwoty z tytułu dzierżawy autobusów. W

projekcie budżetu wpływy z tytułu dzierżawy autobusów były 800 tys. zł  i czy tę kwotę

210 tys. należy  dodać,  czy została zmieniona .

Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska  odpowiedziała,  że  kwota  800  tys.zł

obejmuje cały okres 12 miesięcy 2021 roku, natomiast kwota 210 tys. obejmuje okres
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od października  do  grudnia  w przypadku hybryd i w przypadku autobusów Euro 6,

które były wcześniej  dzierżawione od sierpnia do końca roku, dlatego ta  kwota jest

mniejsza w bieżącym roku.  

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (6),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMUJE SIĘ ( 4 ), BRAK GŁOSU (0 ), NIEOBECNY ( 0 )

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (5),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (2 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania  : ZA (5) PRZECIW (0 ),
WSTRZYMAŁO SIĘ (1 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 9

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły   w  sprawie  uchwalenia

wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń

kanalizacyjnych na lata 2021 - 2023.

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił   Mariusz  Bednarczyk  Prezes
Miejskich Wodociągów i Kanalizacji. 

Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie

  jaki jest zakres wykonania inwestycji dotyczącej uzdatniania wody na

Osiedlu Gładyszewo,

  co jeszcze pozostaje do wykonania,

 czy inwestycje infrastrukturalne na ul. Kamiennej zostały  zakończone w

całości. 

 jaka jest jakość wody ze stacji uzdatniania na Gładyszewie.

Radna Maria Miler zadała pytania

 czego nie udało się wykonać, a było w planie w roku poprzednim i jakie to były

inwestycje, na  jakie kwoty,

 w jakiej kwocie i na jaki cel będą próby  pozyskiwania środków  
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Radny Marek Andruszkiewicz zadał  pytania

 w części  planu  zadań  rozwojowo-modernizacyjnych   w  temacie  dotyczącym

sieci wodociągowej, w porównaniu do roku 2019 zmniejszyła  się do ⅓. Czy

wszystko co było planowane udało się zrealizować.

 czy jeżeli nie będą pozyskane środki na sieć wodociągową przy ul. Bydgoskiej,

to zadanie zostanie przesunięte na następny rok, czy będzie robione bez względu

na pozyskanie ewentualnych środków,

 sieć  wodociągowa w ul.  Przemysłowej,  nowe zadanie  wiąże  się   z  brakiem

uzbrojenia, przybliżyć w jakim obszarze jest planowana inwestycja,

  remont sieci sanitarnej  związany ze złym stanem infrastruktury , dotyczący

obszaru :  Młodych, Śmiłowska ,  Fabryczna i  Węglowa i  czy ma to związek

z planowanymi inwestycjami w tym obszarze i będzie realizowane w nowym

roku,

Radny Lucjan Szutkowski zadał pytanie

 czy w jakimkolwiek zakresie , w związku ze wspomaganiem gminy Szydłowo ,

w zakresie infrastruktury, użytkowania sprzętu, gmina ta partycypuje. 

Radny Tomasz Słoboda zadał pytanie 

 o oszczędności jakie uzyskała spółka w wyniku połączenia obiektów w jeden

wybudowany, jakiego rzędu są to oszczędności

Radny Zbigniew Pyziak zadał pytanie

 co powoduje, że inwestycja  na ul. Miłej  została   przeniesiona na rok 2022.

Mariusz Bednarczyk Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji  odpowiedział na

pytanie Radnych.

 w  odniesieniu  do  pytania  o  stację   uzdatniania  wody  na  Gładyszewie,  to

wykonano  dodatkowy  odwiert,  czyli  studnię,  dalsze  prace  to  będzie  projekt

techniczny obejmujący modernizację ciągu technologicznego w obiektach, jak

również  modernizację  tych  obiektów.  Będzie  to  wykonywane  po  uzyskaniu

pozwolenia  na  budowę,  w  oparciu  o  planowany  do  wykonania  projekt
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techniczny,

 jeżeli  chodzi  o  ul.  Kamienną  zadanie  jest  zakończone,  inwestycje  były

rozszerzane  w  trakcie  wykonywania,  dochodziły  nowe  podziały  działek,

zgłaszali się również mieszkańcy tego rejonu i wszytko było uwzględniane,

 w odpowiedzi na pytanie czego nie udało się zrobić, to sieć wodociągowa w  ul.

Okólnej, jest w trakcie realizacji, termin umowny  wykonania 30 grudnia 2020 r,

może  nastąpić  sytuacja,  że  z  formalnego  punktu  widzenia  nie  uda  się  tego

wykonać. Trzy zadania : sieć wodociągowa z przyłączeniami w okolicach ul.

Chodzieskiej,  sieć  wodociągowa   z  przyłączeniami  w   ul.  Rynkowej  i   w

ul.  Szarych  Szeregów.  Spółka  uznała,  że  są  to  zadania  mniejszej  wagi  i  te

zadania  zostały  przesunięte,  w zamian  za  to,  że   pojawiło  się  zadanie  w ul.

Młodych, ul. Jastrzębiej, ul. Przepiórczej i ul. Ceramicznej w Pile. W zakresie

innych zadań np. w zakresie  kanalizacji sanitarnej na al. Poznańskiej w Pile, też

zostało to przesunięte z uwagi na konieczność wprowadzenia innych pozycji .

Na chwile obecną jest również realizowana sieć kanalizacji w  ul. Żeleńskiego.

Dokumentacyjnie  może  zostać  przesunięty  termin  na  początek  2021  r.

Wykonanie  planu  rocznego,  jeśli  chodzi  o   zaawansowanie  procentowe  za

2020  r  będzie  w  95,4  %.  Spółka  ponosi  również  koszty,  które  są  ujęte

w rezerwach tzw. niespodziewane koszty.

 w  odpowiedzi  na  pytanie  dotyczące  środków  zewnętrznych,  jakie  spółka

uzyskała,  to  były  środki  na  realizację  zadania  pod  nazwą  roboczą  “Pompy

ciepła”, była pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, której

umorzenie  po  wykonaniu  założonych  celów  pod  koniec  grudnia  nastąpi

częściowe umorzenie tej pożyczki w kwocie 187.500 zł. Kolejne środki, które

spółka  będzie  chciała  pozyskać  w  zakresie  budowy  fotowoltaicznej,

w momencie kiedy zostanie otwarty program i nabór to spółka wystąpi o taki

nabór.

 w  odniesieniu  do  pytania  o  sieć  wodociągową  przy  ul.  Bydgoskiej,  to  z

racjonalnego  punktu  widzenia  będzie  przesunięty  termin  realizacji,  aby

skoordynować  to  z  robotami  drogowymi,  na  które  gmina  miała  uzyskać

wsparcie, a nie uzyskała co wiąże się z mniejszymi kosztami dla spółki. Dlatego

spółka  termin  realizacji infrastruktury również przesunęła.

 w odniesieniu do pytania o sieć wodociągowa w ul. Przemysłowej jest to w fazie

projektu . Będzie to rurociąg biegnący wzdłuż ul. Przemysłowej, nie będzie to w
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pasie  drogowym,  na  tyłach  nieruchomości,  które  do  tej  ulicy  przylegają.  W

przybliżeniu od firmy “Termetal” do firmy PKS, do zrealizowania  jest ponad

kilometr  rurociągu,  wykonanie  projektu   jest  spodziewane  najwcześniej  w

pierwszym kwartale 2021 roku, a uzyskanie pozwolenia na budowę tj. ostatni

kwartał roku 2021, a realizacja jest założona na rok 2022 i rok 2023.

 w odniesieniu do pytania o remont sieci sanitarnej  związany ze złym stanem

infrastruktury, dotyczący obszaru : Młodych, Śmiłowska, Fabryczna i Węglowa,

to  jest to ujęte w zadaniach inwestycyjnych, gdyż będzie to modernizacja tego

rurociągu.  Pojawienie  się  tej  inwestycji  podyktowane  jest  tym,  że  rurociąg

tłoczny był bardzo awaryjny i były te naprawy bardzo kosztowne. Pierwszy etap

był wykonany, kolejne są przewidziane na lata 2022-2023. Jest to inwestycja

bardzo droga, w trudnym terenie .

 w odpowiedzi na pytanie dotyczące partycypacji w kosztach gminy Szydłowo w

zaopatrzenie w wodę Dolaszewa, to gmina nie partycypuje , gdyż jest to układ

biznesowy, nie jest eksploatowana sieć w gminie, tylko jest dostarczana woda

gminie Szydłowo z małej hydrofornii, która jest zainstalowana przy zbiornikach

wyrównawczych,  czy retencyjnych,  na Dolaszewie  i  rozliczenie  jest  tylko za

dostarczoną wodę. Utrzymanie sieci, za hydrofornią należy do gminy Szydłowo.

 oszczędności z tytułu wybudowania bazy, to nie ma dokładnych informacji, ale

jedną z nich jest to, że ochrona obiektu  na ul. Chopina fizyczna nie ma już

miejsca. Jest nowa umowa z firmą ochraniającą i jest to tylko dozór i monitoring

czasowy. To są wymierne koszty, gdyż przed wybudowaniem bazy musiała być

utrzymywana  ochronę  fizyczną  w   dwóch  obiektach  i  były  to  dość  istotne

koszty. O realnych kosztach będzie można mówić po sprzedaniu nieruchomości

na ul. Chopina.

 w odniesieniu do  inwestycji w  ul. Miłej, to wymaga to uzupełnienia projektu

technicznego  i  uzyskania  pozwolenia  na  budowę.  To  są  procedury,  które

wymagają czasu i dlatego została ta inwestycja przesunięta.

 w  odniesieniu  do  pytania  o  bezpieczeństwo  zaopatrzenia  w  wodę  ze  stacji

uzdatniania  w  Gładyszewie,  to  nie  ma  zagrożenia.  Ten  ciąg  technologiczny

działa , uzdatnia wodę w sposób właściwy, jest monitorowany w sposób ciągły

i  woda   nie   jest  o  obniżonej  jakości.  Technicznie  ten  ciąg  technologiczny

wymaga wymiany, a to musi się odbyć w oparciu o projekt. Urządzenia, które

tam funkcjonują będą zastąpione innymi o dużo lepszej jakości i wydajności z
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uwagi  na to,  że  nie  jest  to  tania  inwestycja  realizacja  została  przesunięta  na

2023 r.  Dokładny koszt  będzie znany w momencie  opracowywania projektu.

Szacunkowo może  to  być  koszt  około  2  mln  zł.  Takich  środków na  chwilę

obecną, aby umieścić to w planie spółka nie posiada. Ciąg funkcjonuje, woda

jest uzdatniana na dobrym poziomie i nie ma pilnej potrzeby, aby zaczynać to

zadanie w roku 2021 lub 2022 .

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (7),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 10

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wskazania

przedstawiciela Gminy Piła w Radzie Muzeum Okręgowego  im. Stanisława Staszica w

Pile.

Projekt  uchwały  w   imieniu  Prezydenta  przedstawił  Dyrektor  Wydziału  Oświaty,

Kultury i Sportu Sebastian Dzikowski.

Na  podstawie  art.18  ust.  2  pkt  15  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  o  samorządzie

gminnym (Dz.U. z 2020 r., poz.713 z późn. zm.) i art. 11 ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 21

listopada 1996 r. o muzeach (Dz.U. z 2020 r. poz. 902) Rada Miasta Piły wskazuje

przedstawiciela Gminy Piła do Rady Muzeum Okręgowego im. Stanisława Staszica w

Pile. 

Przewodniczący Komisja  Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki  zaproponował

kandydaturę Radnej Teresy Kasior, która jest bardzo zaangażowaną osobą od kilku lat

w prace Muzeum Okręgowego im. Stanisława Staszica oraz  wspomaganie działań na

rzecz Muzeum.

Radna Wioletta Stalęga poparła tą kandytaturę.

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Kubica również poparła tą kandytaturę.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (9),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMUJE SIĘ (1 ), BRAK GŁOSU (0 ), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 11

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły   w  sprawie  wyrażenia  woli

udzielenia  pomocy  rzeczowej  przez  Gminę  Piła  na  rzecz  Samorządu  Województwa

Wielkopolskiego w 2021 roku. 

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawił Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni

w Pile Miron Tadych.

Utrzymanie i ochrona dróg, zieleni przyulicznej na terenie miasta Piły podlega według

kompetencji  poszczególnym  zarządcom  dróg,  którymi  są  samorządy  terytorialne

odpowiedniego  szczebla.  Przepisy  prawa  dopuszczają  wydatki  z  budżetu  gminy  na

pomoc  rzeczową dla innych jednostek samorządu terytorialnego. Biorąc pod uwagę

oczekiwania mieszkańców Piły odnośnie standardów letniego i zimowego oczyszczania

oraz utrzymania zieleni na terenie miasta Piły, istnieje możliwość  udzielenia pomocy

rzeczowej dla Samorządu Województwa Wielkopolskiego na powyższy  zakres prac.

Wzorem lat ubiegłych proponuje się kontynuację pomocy przez Gminę Piła w formie

rzeczowej na bieżące utrzymanie dróg wojewódzkich:  ul. Henryka Siemiradzkiego -

droga nr 180, aleja Wojska Polskiego - droga nr 179, aleja Powstańców Wielkopolskich

- droga  nr 188 oraz aleja Jana Pawła II (wyznaczonej z drogi nr 179 i drogi nr 188) w

zakresie: oczyszczania, a w okresie zimowym zwalczania śliskości i usuwania śniegu z

jezdni,  chodników  i  schodów,  oraz  utrzymania  zieleni  przyulicznej  w  obszarze

zabudowanym miasta  Piły w 2021 roku. 

Radni nie zadawali pytań

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (6),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ ( 1 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 12

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie uchwalenia Gminnego

Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  w Pile  na   rok

2021.

Projekt  uchwały  w   imieniu  Prezydenta  przedstawiła  Wanda  Kolińska  Dyrektor
14



Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Ustawa z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu

alkoholizmowi  nakłada  na  organy  administracji  rządowej  i  jednostki  samorządu

terytorialnego  obowiązek  podejmowania  działań  zmierzających  do  ograniczania

spożycia napojów alkoholowych oraz zmiany struktury ich spożywania, inicjowania  

i  wspierania przedsięwzięć mających na celu zmianę obyczajów w zakresie sposobu

spożywania  tych  napojów,  działania  na  rzecz  trzeźwości  w  miejscu  pracy,

przeciwdziałania  powstawaniu  i  usuwania  następstw  nadużywania  alkoholu,  a  także

wspierania w tym zakresie działalności organizacji społecznych i zakładów pracy.  

W art. 4 1 ust. 1 ww. ustawy wyszczególniono zadania własne, jakie powinna realizować

gmina  w  ramach  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów

alkoholowych.  Natomiast  art.  4  1  ust.  2  ustawy  wskazuje,  że  realizacja  zadań  jest

prowadzona w postaci  gminnego programu profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów

alkoholowych,  stanowiącego  część  strategii  rozwiązywania  problemów  społecznych.

Program ten uchwalany jest corocznie przez Radę Miasta.  

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile na

rok  2021  został  opracowany  zgodnie  z  obligatoryjnymi  zadaniami  wskazanymi   w

ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz  potrzebami

występującymi na terenie miasta.  

Radna  Zdzisława  Karpińska  -  zadała  pytania co  to  za  funkcja  animatora

podwórkowego,  co  będzie  należało  do  jego  zadań,  co  to  za  funkcja,  z  kim  będzie

współpracował, jak będzie wyglądała jego praca. Czy ta funkcja już była, czy to jest

nowa.

Radna Teresa Kasior  - zadała pytanie czy było zgłoszenie o drastycznej sytuacji, w

okresie pandemii.

Wanda Kolińska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej - odpowiedziała

na pytanie Radnej Zdzisławy  Karpińskiej, że rola animatora podwórkowego będzie

związana  ze  wspieraniem  działań  promujących  trzeźwy,  bezpieczny  styl  życia  i  na

wykonanie  tych  zadań  będą  się  składały  różne  rzeczy.  Osoba  będzie    prowadziła

zajęcia  na  osiedlach,  na  podwórkach,  gry,  zabawy,  do  współpracy  będą  zaproszone

organizacje pozarządowe i inne stowarzyszenia. Może się tak zdarzyć, że będą brali w

tym udział pracownicy MOPS  oraz   pracownicy socjalni..  

Wanda  Kolińska  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej   udzieliła
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odpowiedzi na pytanie radnej Teresy Kasior.

Niewątpliwie  odnotowano   około  30  %  wzrostu  ilości  w  Pile  zakładanych   kart

niebieskich.  Kart  dotyczących  podejrzenia,  bądź  występowania  przemocy  domowe.

Natomiast drastycznych zdarzeń np. ciężkie pobicie, bądź śmierć nie było. Zwiększyła

się  natomiast   potrzeba  wsparcia  psychicznego,  są  problemy  z  panowaniem

emocjonalnym w rodzinach. W pomoc włączeni są psychologowie, uruchomiona jest

linia  do prawników, psychologów  dla   wszystkich  mieszkańców Piły,  którzy czują

potrzebę skorzystania z takiej pomocy.

Radna  Maria  Miler  poprosiła  o  podanie  składu  osobowego  Miejskiej  Komisji

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i zadania jakie miała .

Wanda Kolińska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała,

że dokładny skład zostanie  przedstawiony przed  sesją  Rady Miasta 22  grudnia 2020 r.

Zajmują się indywidualnymi sprawami, z oceną, diagnozą,  koniecznością skierowania

na leczenie przymusowe.

 
Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (7),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMUJE SIĘ (3 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 13

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do

sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w

rejonie ulic Kwiatowej i 14 Lutego.

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Iwona  Wojtecka  Dyrektor

Miejskiej Pracowni Urbanistycznej. 

Przedstawiona uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania  przestrzennego  dotyczy  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic 14 Lutego i Kwiatowej,

(uchwała Nr XXXVI/503/17 Rady Miasta Piły z dnia 27 czerwca 2017 r., Dz. U. Woj.

Wlkp. poz. 5071 z dnia 11 lipca 2017 r.,  oraz uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu

jednolitego uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta Piły w rejonie ulic 14 Lutego i Kwiatowej Nr LIII/682/18 Rady Miasta Piły z
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dnia 29 maja 2018 r.).  Obszarem zmiany planu jest  teren zlokalizowany w centrum

miasta w rejonie ulic 14 Lutego, Kwiatowej i Zygmunta Starego, określony granicami

terenu wyznaczonego na załączniku do uchwały. Do Prezydenta Miasta Piły wpłynęły

wnioski,  dotyczące  nowych  inwestycji  w  obszarze  śródmieścia,  w  tym  zabudowy

mieszkaniowej wielorodzinnej.  Wnioski zostały przyjęte,  a szczegółowe rozwiązania,

warunki  zabudowy  i  zagospodarowania  terenu,  zostaną  określone  na  etapie

sporządzania  projektu  planu.  Prezydent  Miasta  Piły  dokonując  pozytywnego

rozstrzygnięcia  uwzględnił  złożony  wniosek  w  wieloletnim  programie  sporządzania

planów. Przystąpienie do planu nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły. 

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (7),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (0 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania  : ZA (6) PRZECIW (0 ),
WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 14

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta

Piły na 2021 rok. 

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :   ZA  (10),
PRZECIW (0), WSTRZYMUJE SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU (0 ), NIEOBECNY ( 0 )

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :  ZA  (7),
PRZECIW (0), WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania z autopoprawką  : ZA (6 )
PRZECIW ( 0), WSTRZYMAŁO SIĘ (0  ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)
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Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  planu

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2021 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Małecki.

Plan Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2021 rok  

1.  Analiza  wykonania  budżetu  Miasta  Piły  za rok 2020 w celu  wydania  opinii   do

absolutorium dla Prezydenta Miasta Piły (kwiecień, maj 2021 r.).  

2. Kontrole:  

a) kontrola kompleksowa:  

Wykorzystanie środków przekazanych Zarządowi Dróg i Zieleni Miejskiej  z budżetu

Gminy Piła za realizację zadań zleconych przez Gminę,  

(maj, czerwiec 2020 r.),  

b) kontrola problemowa:  

Realizacja zadań Budżetu Obywatelskiego w latach 2018 - 2020,  

(wrzesień, październik)  

W roku 2021 Komisja Rewizyjna spotykać się będzie zgodnie z planem pracy  oraz

dodatkowo w zależności od potrzeb.  

Radni nie zadawali pytań

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :   ZA  (10),
PRZECIW (0), WSTRZYMUJE SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU ( 0), NIEOBECNY (0 )

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :  ZA  (7),
PRZECIW (0 ), WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania z autopoprawką  : ZA (5 )
PRZECIW (0 ), WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 16

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły za

2020 rok. 

Sprawozdanie przedstawiła Radna Teresa Kasior 

Sprawozdanie  zostało  opracowane  w  oparciu  o  rejestr  skarg,  wniosków  i  petycji

skierowanych  do Rady Miasta Piły.  W 2020 roku do Rady Miasta Piły skierowano

następujące skargi, wnioski :

a) wniosek o przydział lokalu do zamieszkania,  

b) wniosek w sprawie nadania nazwy bulwarom nazwy,,Bulwary Europejskie”,

c) wniosek w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy nieruchomości,  

d) wniosek przekazany według właściwości Prezydentowi Miasta Piły,  

e) skarga na działanie dyrektora Przedszkola nr xxx w Pile,  

f) skarga dotycząca podwyższenia czynszu za garaż,  

g) skarga na działalność dyrektora Publicznego Przedszkola nr xxx w Pile, 

 h) skarga na działalność dyrektora Miejskiego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej

w Pile, 

 i) skarga na działalność Prezydenta Miasta Piły,  

j) skarga na działalność Prezydenta Miasta Piły,  

k) skarga na działalność Prezydenta Miasta Piły,  

l) petycja w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej,  

m) petycja dotycząca nadania nowej przeprawie mostowej na Gwdzie miana “Mostek

Zgody”, 

n) petycja w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego poprzez dofinansowanie

pieniężne lub rzeczowe rodziców mieszkających w gminie Piła w zakresie edukacji

ich  dzieci,  które z powodu pandemii  panującej  w Polsce,  nie mogą uczyć się w

szkołach lub  przebywać w przedszkolach,  a  tym samym edukacja  dzieci  została

przerzucona  na  ich   rodziców,  oraz  utworzenie  miejsc  i  pomieszczeń,  w których

możliwe  byłoby   pozostawienie  odzieży,  obuwia  oraz  żywności  dla  osób

potrzebujących,  

o) petycja dotycząca wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości, 
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 p) petycja dotycząca wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości,  

q) petycja dotycząca wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości, 

 r) petycja w sprawie wprowadzenia zwolnienia od podatku od nieruchomości za IV

kwartał  2020,  

s) petycja w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego poprzez utworzenie w

mieście  Pile miejsca do bezpłatnego parkowania oraz poparcie w formie uchwały

petycji  skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski,  

t) petycja w sprawie zamiaru likwidacji Izby Wytrzeźwień,  

u) petycja w sprawie zamiaru likwidacji Izby Wytrzeźwień.  

Radni nie zadawali pytań

Ad. 17

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  przekazania  wniosku

według właściwości.

Projekt uchwały przedstawiła Radna Teresa Kasior 

Radni nie zadawali pytań

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (9),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMUJE SIĘ ( 0), BRAK GŁOSU (1 ), NIEOBECNY ( 0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 18

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji

dotyczącej wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości za IV kwartał 2020.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska. 

W dniu 19 października 2020 roku wpłynęła petycja XXX w sprawie  wprowadzenia

zwolnień od podatku od nieruchomości na podstawie art. 15p ustawy o  szczególnych

rozwiązaniach  związanych  z  zapobieganiem,  przeciwdziałaniem   i  zwalczaniem

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji   kryzysowych,

który  wprowadza  możliwość  podjęcia  uchwały,  zwolnienia  od  podatku   od
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nieruchomości  za  część  roku  2020:  gruntów,  budynków  i  budowli  związanych   z

prowadzeniem działalności gospodarczej, wskazanym grupom przedsiębiorców, których

płynność  finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem  negatywnych

konsekwencji  ekonomicznych  z  powodu  COVID-19.  Komisja  Skarg,  Wniosków  i

Petycji  rozpatrzyła  petycję  i  uznała ją za niezasadną.   Przyjęcie  takiego rozwiązania

wprowadziłoby obligatoryjne zwolnienie  dla wskazanych grup przedsiębiorców, bez

weryfikacji ich sytuacji ekonomicznej,  umożliwiając skorzystanie z pomocy także tym

podatnikom, którzy stanem epidemii   uzasadniają wystąpienie zaległości,  powstałych

znacznie  wcześniej,  aniżeli  ogłoszony  stan   zagrożenia  epidemicznego,  jak  również

takich którzy tej pomocy nie potrzebują w takim  stopniu jak inni lub wcale. Zgodnie

bowiem  z  wyjaśnieniami  Ministerstwa  Finansów  z  dnia  10  kwietnia  2020   roku,

skierowanymi do Regionalnych Izb Obrachunkowych, przepisy dotyczące  wskazanego

zwolnienia, nie przewidują dokumentowania płynności finansowej podatnika,  a nawet

złożenia stosownego oświadczenia w tym zakresie. Stanowisko w sprawie zajął także

Prezydent  Miasta  Piły,  który  podkreślił,  iż  pomoc   winna  być  skierowana  do  tych

podatników,  których  płynność  finansowa  została  faktycznie   zachwiana,  na  skutek

wprowadzenia stanu epidemii,  doprowadzając do utraty lub  znacznego ograniczenia

przychodu,  co  bez  weryfikacji  i  oceny  każdego  przypadku,  nie  jest   możliwe  do

ustalenia.  Ponadto  wprowadzenie  zwolnienia  dedykowanego  podmiotom  z  branży

turystycznej stawiałoby tych przedsiębiorców w uprzywilejowanej pozycji w stosunku

do  podmiotów działających w innych sektorach, które również zostały dotknięte  na

skutek  zakazu lub ograniczenia prawa do prowadzenia działalności np. gastronomia,

branża fitness czy sport i kultura. Mając powyższe na uwadze, po dokonaniu analizy

wszystkich  możliwych   rozwiązań,  a  także  stosowanych  do tej  pory  form wsparcia

przedsiębiorców KSWiP zaopiniowała, że wprowadzenie  zaproponowanych w petycji

zwolnień jest nieuzasadnione.  

Radni nie zadawali pytań

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania:  ZA  (6),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (1 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

21



Ad. 19

Sprawozdania z działalności pracy stałych komisji Rady Miasta Piły. 

Sprawozdanie z komisji przedstawili :

1. Marek Andruszkiewicz, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej 

2. Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych

3. Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

 Radni nie zadawali pytań.

Ad. 20

Przedłożenie planów pracy stałych komisji Rady Miasta Piły

Plany pracy  z komisji stałych na 2021 rok  przedstawili :

4. Marek Andruszkiewicz, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej 

5. Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych

6. Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

 Radni nie zadawali pytań.

Ad. 21

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań .

Informacja zostanie przedstawiona na sesji Rady Miasta w dniu 22 grudnia 2020 r.

Ad. 22

Wolne głosy, wnioski i informacje.       

Radni nie zadawali pytań.

Ad. 23

Zamknięcie obrad.
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W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  Lucjan  Szutkowski,  Przewodniczący

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zakończył obrady.

Protokół sporządziła:                                           Przewodniczący Komisji Spraw  

                                                                                        Społecznych

  Wanda Bartosz                                                       Włodzimierz Bystrzycki

Protokół podpisali:

Lp. Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1. Kama Frąckowska-Pilarska

2. Tomasz Jopek

3. Urszula Kaczmarek

4. Teresa Kasior

5. Ryszard Małecki

6. Gabriela Milska 

7. Emilia Piechocka

8. Zbigniew Pyziak

9. Krzysztof Zając
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 Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Miejskiej

Marek Andruszkiewicz

 Protokół podpisali:

Lp.

Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1. Mieczysław Karpiński

   2. Maria Kubica

3. Magdalena Pabich

4. Grzegorz Płachta

5. Kazimierz Sulima

  6. Marek Toboła 

     

 Przewodniczący Komisji Budżetu i

Rozwoju Miasta

Lucjan Szutkowski

Protokół podpisali:

Lp. Imię i nazwisko, funkcja Podpis

1. Zdzisława Karpińska

2. Maria Miler

3. Tomasz Słoboda 

4. Wioletta Stalęga

5. Sławomir Wegner
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